
Kdo je To? 
 

1 Můžete se posadit. Chtěl bych se omluvit. Mluvil jsem tam se 
svým synem a nevšiml jsem si, že už mě požádal, abych šel za kazatelnu. 
Stále žiji radostí a medem1 včerejšího večera, prostě mám v duši velké 
jubileum. Poté, co jsem se vrátil domů, chvíli se modlil a četl si a pak šel 
spát, jsem dnes ráno vstal a cítil se jako na vrcholu světa. Miluji ten 
pocit.  

2 Když jsem včera přicházel, satan mi dával tak trochu zabrat (jak 
víte, že se říká na ulici) a já jsem už nějakou dobu pociťoval účinky jeho 
přítomnosti, duchovně řečeno, protože věřím, že přichází uvedení mé 
nové služby. On udělá všechno pro to, aby mě od toho odradil, ale já jdu 
z Boží milosti dál. 

3 Takže, dá-li Pán, chci zítra večer říct shromáždění všechno, co 
o tom vím, zítra večer, jak to všechno až doposud probíhalo. A věřím, že 
už je právě čas, aby to začalo. Věřím, že během tohoto shromáždění to 
Bůh udělá. 

Žalm 23:5 

4 A jsem si jistý, že jste dnes ráno v okolních církvích všichni prožili 
dobré chvíle a tak dále, skvělou účast a Boží slávu. Takže to je opravdu 
dobré; dělá nám to všem radost. A to nejlepší je teprve před námi, 
rozumíte. To je pravda. Dnešní večer bude lepší, než bylo dnešní ráno. 
Prostě neustále nabíráme více. A pak po chvíli začneme přetékat, prostě 
se tak moc naplníme. Jak řekl David: „Můj pohár přetéká.“ Rád si dám 
i tu přetékající porci, vy ne? Prostě to přetéká. A když budete přetékat, 
pak můžete pomoci někomu dalšímu, rozumíte? 

 

5 Pamatujte tedy na tento nadcházející týden. Bude-li Pán chtít, 
budeme mluvit v pondělí večer, dá-li Pán, o začátku této nové služby. No, 
mnozí to vědí už od začátku, jak se nejprve zjevil Duch svatý, než jsem 
začal s darem. A pak jsem tři nebo čtyři roky jezdil po západním pobřeží 
a po Kanadě a říkal jsem vám, že On řekl, že přijde něco dalšího, co bude 
mnohem větší. A pak to přišlo. Pak řekl: „Buď pokorný, drž se dál od 
peněz a věcí tohoto světa. Nikdy se nesnaž být velký, jen zůstaň pokorný, 
a pak přijde ještě něco jiného, většího.“ Tak tohle teď přichází, rozumíte. 
Ach, On je prostě Bůh, toť vše, co můžu říct, jen: „Úžasná milost, jak 

 
1 Anglicky takto doslovně; asi myšleno dobrým duchovním prožitkem. 
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sladce to zní.“ Takže jsme za tyhle věci rádi a jsme za ně Bohu vděční. 

Teď jsme… Právě jsem se tam Billyho zeptal… Zeptal jsem se Lea 
a Gena, jestli budou rozdávat modlitební lístky, a oni řekli: „Ne.“ 

A já jsem se zeptal: „Rozdal Billy nějaké?“ 

6 Řekli: „Ne.“ Pak jsem se tu potkal s Billym a on řekl: „Ano.“ Takže 
si myslím, že dnes odpoledne budeme mít, dá-li Pán, po kázání 
modlitební řadu. A teď, než přejdeme ke Knize, ke Knize knih, žádná 
taková jako tato kniha nikdy nebyla napsaná a je tam… Je to milostný 
příběh proroctví, je to Kniha žalmů, je to prostě kompletní… Všechno, 
co na této cestě potřebujeme, je právě zde v této Knize. A já jsem tak 
trochu člověk jedné knihy, a tou je Bible, je toho v ní spoustu. Miluji, co 
On řekl, protože vím, že je to inspirované Boží Slovo. 

7 Před časem jsem stál v indické Bombaji s Koránem v ruce na 
jedné straně a s Biblí na straně druhé před čtvrt milionem nebo více 
mohamedánů. A řekl jsem: „Něco… Někdo musí mít pravdu a někdo se 
musí mýlit. Obě tyto knihy mluví o Bohu, ale jedna s druhou jsou 
v rozporu.“ Mohamedáni věří, že Bůh Jahve je Bůh. Věří však, že 
Mohamed byl jeho prorokem. My věříme, že existuje jeden pravý a živý 
Bůh a Ježíš je Jeho Syn. A tak jsem řekl: „No, pokud by byl Mohamed 
jeho prorokem, to, co Mohamed prorok… prorokoval, pokud byl Božím 
prorokem, se splní.“ Řekl jsem: „Jestliže byl Ježíš Synem Božím, pak byl 
Bohem proroků a to, co řekl, se splní. Oba napsali knihy, dali sliby; teď 
se podívejme, kdo svůj slib dodrží.“ 

8 Ó! Vězte, že je můžete konfrontovat s tím, že Bůh dodržuje své 
sliby, každý z nich. Nebojte se to podrobit zkoušce. Jste-li semeno 
Abrahamovo, jak jsme o tom mluvili včera večer, prostě tomu věřte. Bůh 
splní všechno, co slíbil. Protože pokud to neudělá, pak není Bohem 
a není to Jeho Slovo, pokud tomu tak není. Je to zaslíbení. A pokud On 
své Slovo nedodrží… To je důvod, proč s veškerou vážností věřím Bibli. 

9 No, není o tom pochyb, že dnes odpoledne tu sedí spoustu 
katolických přátel. Nedávno se mě jeden můj katolický přítel zeptal: 
„Proč se nevrátíš do mateřské církve?“ 

„Máš na mysli katolickou církev?“ zeptal jsem se. 

Odpověděl: „Ano, pane.“ 

Řekl jsem: „Já jsem katolík.“ 

On řekl: „Cože jsi?“ 
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Řekl jsem: „Jsem katolík.“ 

A on řekl: „Římský katolík?“ 

Řekl jsem: „No, jsem prostě katolík, to je všechno, co vím.“ 

A on na to: „Jak jsi na to přišel?“ 

10 Řekl jsem: „Je pravda, že říkáte, že Bible je kniha napsaná ranou 
katolickou církví, že Ježíš Kristus založil katolickou církev, Petr byl 
papež, apoštolové a tak dále?“ 

Řekl: „To je pravda.“ 

„A apoštolové byli první původní katolickou církví.“ 

Řekl: „To je pravda.“ 

11 Řekl jsem: „Pak jsem starodávný katolík. Věřím tomu, co učila 
starokatolická církev, a ne tomu, co učí nová katolická církev, takže jsem 
tedy větší katolík než ty, protože věřím, že to, co řekli jako první, bylo 
správné. Tito muži chodili s Bohem.“ Je tu příliš mnoho protikladů. Není 
žádný jiný prostředník mezi Bohem než ten jediný člověk, Ježíš Kristus. 
A nemůžeme mít spoustu panen a svatých a všeho možného, 
prostředníků; je jen jeden prostředník: to je Ježíš Kristus. 

Zjevení 22:18, 19 

12 A prvotní církev, raná katolická církev, která s Ním chodila 
a mluvila s Ním a napsala tuto Knihu, a Duch svatý v ní na konci řekl: 
„Jestliže někdo z ní něco ubere nebo k ní něco přidá,“ tím to všechno 
končí, „jestliže někdo něco ubere nebo přidá, bude mu to odebráno 
z Knihy života.“ Takže já jsem starodávný katolík, jeden z těch prvních 
— tedy raný apoštolský katolík. 

13 Milujeme tedy Pána, že ano? A zůstaňme s Jeho Slovem, protože 
to, co napsal, považujeme s veškerou vážností za pravdu. To je Boží 
pravda. Žádné rozpory, žádné špatné výklady, je to prostě pravda. Nyní 
se před čtením pomodleme. 

14 A zatímco máme skloněné hlavy, zajímalo by mě, kolik z vás by si 
přálo, aby byli vzpomenuti v modlitbě. Zvedli byste ruce a řekli: „Bože, 
buď mi milostiv“? Myslete na to, zvláště vy, přátelé hříšníci. Dnes ráno 
jsem byl na snídani ve vašem krásném městě. Ležely tam noviny a všiml 
jsem si v nich, že včera náhle zemřel Max Baer, mistr světa, bývalý mistr 
světa. Velký drsný bojovník, statný, silný muž. Ale četli jste, jaká byla 
jeho poslední slova? Nezáleží na tom, jak drsný jsi, až tě ten čas 
postihne, měl bys být připraven. Nezáleží na tom, jak moc jste nábožní, 
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jak moc chodíte do kostela, až to udeří, raději buďte s Bohem v pořádku, 
protože to je všechno. 

15 Pane, chtěli bychom se modlit, Pane, aby ten muž, pan Max Baer, 
já jsem ho neznal, ale když na konci cesty vykřikl Tvé jméno, smiluj se 
nad ním, Pane. A teď bychom se, Otče, chtěli pomodlit za ty, kteří tu jsou 
a kteří právě zvedli ruce, a za mnohé z těch, kteří možná měli zvednout 
ruce, ale nezvedli. Modlíme se, Pane, abys na ně teď pamatoval, dokud 
jsou při zdravých smyslech a cítí se zdraví, aby se dnes rozhodli pro 
Krista a byli si tím jisti, aby byli s Bohem zajedno, než přijde ta hodina. 

16 Pane, prosíme dnes za všechny potřebné na celém světě. A dnes 
ráno, když ten opilý muž, který tu teď možná sedí, přišel tam nahoru 
k mému autu a požádal o dost… o pěťák nebo halíř, aby si mohl obstarat 
pití. Přitom jsem ho objal a řekl: „Bratře, můj táta zemřel, když pil. 
Nedělej to. Nemohu ti dát peníze na pití, protože jsem kazatel.“ A slzy 
mu stékaly po tvářích a prosil Tě, abys mu nyní požehnal. Modlím se, 
Bože, pokud je teď v Boží přítomnosti, aby to byl den, kdy se rozhodne. 
A pokud je někde na ulici, dej, ať se tato modlitba projeví, Pane, 
a zachraň toho ubohého člověka, tak spoutaného mocí nepřítele. 

17 Prosím za nemocné a trpící, které nepřítel spoutal jiným 
způsobem. Kéž je satan pustí na svobodu. Kéž touto zemí projde 
probuzení, které se bude šířit od pobřeží k pobřeží. Modlíme se, abys 
požehnal své Slovo, když ho čteme, a ať Duch svatý vezme Slovo, aby 
padlo do každého srdce a ať tam leží, dokud nevyroste v zaslíbení. Dej 
to, Otče. Vzdáváme Ti chválu, neboť o to prosíme v Ježíšově jménu. 
Amen. 

Matouš 21:10, 11 

18 Vy, kteří máte Bibli a chcete si text poznamenat, přejděte se 
mnou ke svatému Matoušovi 21. A budeme číst desátý a jedenáctý verš 
21. kapitoly Matoušova evangelia. 

Když pak vjel do Jeruzaléma, celé město se otřáslo 
a řeklo: „Kdo to je?“ 

A zástupy říkaly: „To je Ježíš, ten prorok 
z galilejského Nazaretu.“ 

Kdybych si chtěl vzít téma, vzal bych ho nějak takhle, ta poslední tři 
slova v desátém verši: „Kdo je to?“ 

19 Muselo to být právě o východu slunce. Lidé se začali pohybovat 
po městě, protože to měl být velmi rušný den. Víte, byla to Pascha; na 
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Paschu se scházeli lidé z celého světa. Dělo se to každoročně. Tam byl 
zabit velikonoční beránek a zkropen krví. Tentokrát tam však bylo tolik 
lidí, že pro ně nebylo místo na spaní uvnitř města; uléhali venku na 
svahu. Prostě si lehli, kde se dalo, aby se vyspali, protože tohle byla 
zvláštní Pascha. 

20 Víte, Bůh někdy dělá zvláštní věci. Někdy máme setkání, která 
jsou prostě výjimečná, stalo se něco zvláštního. A probuzení, stalo se 
něco zvláštního. A lidé si uvědomovali, že se něco děje, ale nedokázali 
říct, co to je. Celý vzduch se zdál být naplněn očekáváním. Stejně jako 
dnes. Všechen vzduch, atmosféra nad světem je napjatá očekáváním. 
Něco očekáváme, ale mnozí prostě nevědí, co mají očekávat. 

21 Bylo tam však několik lidí, kteří očekávali Jeho příchod. Uvěřili 
mu. A věděli, že dodržel Svá zaslíbení, protože se rozkřiklo, že tam 
přijde. A lidé na Něj čekali a věřili, že dodrží své Slovo. 

22 A za tím velkým očekáváním stál někdo, kdo věděl, oč jde. A tak 
je tomu i dnes. V této době rozruchu — národy proti národům, náš 
nepřítel přichází a snaží se uzavřít mír, jako tomu bylo v době Pearl 
Harboru s jiným nepřítelem — lidé prostě neví, co mají dělat. Když se 
mluví o miliardových raketových programech a o tom, kdo dokáže 
uskutečnit závod na Měsíc, a o dalších vědeckých poznatcích, které 
tvrdí, že by to mohlo zapálit celý vesmír. A všude se válčí. Stačí, aby se 
nějaký fanatik dotknul malé páčky a vyhodí celý svět do povětří. Všichni 
jsou v pozoru. Jedou po ulici sto kilometrů za hodinu 
v padesátikilometrové zóně, aby se dostali do hospody a vypili trochu 
piva, než se dostanou domů. Předběhnou vás v obchodě s potravinami, 
nemají na nic čas a neví, kam spěchají. Zeptejte se jich: „Kam 
spěcháte?“ Oni neví. Protože něco se chystá. Jsem tak vděčný, že 
existuje někdo, kdo ví, co se stane. Víme, že je to příchod Páně. On řekl, 
že tyto věci budou těsně před Jeho příchodem, že se to bude dít. A je to 
jako tehdy v Jeruzalémě: někteří to nevěděli, ale byli tam i takoví, kteří 
to věděli. 

23 A můžeme je vidět v malých skupinkách, některé u východní 
brány, jiné u západní brány a další na různých místech. Ale po chvíli 
začneme vidět, jak se všichni shromažďují u východní brány. To bylo 
znamení, že se něco stane; protože když se totiž Boží lid začne scházet, 
něco se chystá. Malá skupinka z Galileje a jedna z Nazareta a jedna 
z Betléma a začínají se scházet, protože měli stejný pocit. 

24 A podobně je tomu i dnes, když začínáme vidět služebníky 
různých denominací, jak společně sedí na nebeských místech. Různé 
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barvy pleti, různá vyznání, a přesto jim to ani nepřijde na mysl; 
shromažďují se. To bylo břemenem na mém srdci: vidět církev 
shromážděnou pohromadě, nemluvící o své denominaci, prostě se 
scházející ve společenství. Věřím, že to je působení Ducha svatého, aby 
dal lidi dohromady, aby shromáždil svou církev. 

25 Když byl Šalomounův chrám vytesán, byly jeho části vytesány po 
celém světě. Klády se plavily do Joppe a odtud na vozech do Jeruzaléma 
a tak dále. A kameny z různých částí, libanonské cedry a… Ale když se 
to spojilo, nedošlo k žádnému tření. Každý kámen byl vybroušen přesně 
tak, aby do stavby zapadl. 

26 Věřím, že to je to, co Bůh udělá v nadcházejících dnech, které 
přicházejí, Duch svatý je prostě opracoval a udělal je jen trochu odlišné 
jednoho od druhého, aby zapadly do této velké Boží ekonomie. Ale 
věřím, že nyní nadešel čas, kdy se spojí dohromady. Není tam žádný 
rámus, žádné tření, prostě se spojují. 

27 Mohu sledovat ty malé skupinky, jak přicházejí Galilejci a ti 
z různých částí světa. Proč se sešli dohromady? Protože byli duchovně 
spřízněni. No a zbytek tehdejšího náboženského světa nevěděl, oč jde. 
Ale tito lidé, kteří měli společný základ, kteří viděli Ježíše, znali Jeho 
povahu a věděli, co od Něj mohou očekávat, se scházeli a tvořili jeden 
celek, protože Ho znali. 

Jan 17:3 

28 To je to, co se dnes děje. Je mnoho lidí, kteří chodí do kostela. Je 
mnoho těch, kteří odříkávají vyznání víry. Je mnoho těch, kteří studují 
Písmo. Ale jsou i takoví, kteří Ho znají. Neznat vyznání víry, to není 
spasení. Neznat pravidla církve, to není věčný život. Věčný život není 
patřit k církvi. Tyto věci jsou dobré. Ale znát Jeho, to je věčný život. Znát 
Jeho osobu, Krista. V tom spočívá věčný život, v tom, že Ho osobně 
znáte. Poznejte Jeho přirozenost, poznejte, co dělá, jak jedná, a když to 
uděláte, budete znát Jeho Slovo, to, co chce, abyste dělali. Odtud 
pochází víra. Nemůžete vykročit na půl cesty s tím, že On to možná 
udělá, nebo že to pravděpodobně udělá, snad udělá. Musíte přesně 
vědět, že je to Jeho vůle. Musíte tomu věřit celým svým srdcem. 

29 Nedávno za mnou přišel jeden člověk a zeptal se: „Bratře 
Branhame, opravdu si myslíš, že je špatné, když křesťan kouří cigarety?“ 

30 Řekl jsem: „Proč se mě ptáš? To dokazuje, že tě to odsuzuje, jinak 
by ses neptal.“ Pokud máš v hlavě nějakou pochybnost, jdi od toho pryč. 
Nemůžeš kráčet vírou s otazníkem v mysli. Pokud jsi baptista a máš 
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otazník, letniční a máš otazník, presbyterián s otazníkem, odstraň ten 
otazník z cesty. Když Jej poznáte, není o čem pochybovat; víte, že jste 
přešli ze smrti do života, protože Ho znáte. Jeho Duch v tobě přebývá, 
přijímáš Jeho přirozenost, Jeho Slovo je v tobě živé, vše, co řekl, je 
„amen“. Neřekneš: „Dny zázraků jsou pryč a nic takového jako božské 
uzdravení neexistuje,“ když máš v sobě Ducha živého Boha, který napsal 
Bibli. Nemůžeš to udělat. On potvrdí sám sebe. Když pak uvidíte, že se 
takové věci dějí, nebudete to kritizovat, ale budete oslavovat Boha, 
protože ten sám Duch, který je napsal a který je koná, o nich bude 
svědčit. To je Duch církve živého Boha. Živý Bůh žijící v živé církvi. Jsou 
mrtví hříchu a proviněním, probouzejí se do Jeho podoby a jsou vedeni 
Jeho Duchem. Proto nezáleží na tom, do jaké denominace chodíte, pokud 
jste se narodili z Jeho Ducha, máte v sobě Jeho přirozenost. 

Izaiáš 53:5; Matouš 24:35; Marek 13:31; Lukáš 21:33 

31 Oni znali Jeho povahu. Pamatovali si tedy, že dal slib. A ti, kdo Ho 
znají a vědí, že když něco slíbí, svůj slib dodrží. Řekl: „Nebesa a země 
pominou, ale mé Slovo nepomine nikdy.“ On svůj slib dodržuje. A ti, kdo 
jsou stejné přirozenosti jako On, mají v sobě Jeho přirozenost, oni tomu 
věří celým svým srdcem. To je to pravé Abrahamovo semeno, o kterém 
jsme mluvili včera večer. Jestliže Bible říká: „On byl raněn pro naše 
přestoupení, Jeho ranami jsme byli uzdraveni,“ pravé Abrahamovo 
semeno říká: „Amen, to je pravda.“ Protože je v nich Duch Boží a oni 
svědčí o pravdě. Neberou to, jak věci vypadají, ale to, co o nich řekl Bůh. 

32 Co kdyby to Abraham přijal tak, jak to vypadalo. Pětadvacet let 
čekal na zaslíbení, které mu Bůh dal. Nikdy by to dítě neměl. Nikdy by 
se nestal otcem malého Izáka. Ale on věřil Božímu Slovu a nechtěl se ho 
pustit. Ale zaléval ho dnem i nocí, mocně vzdával Bohu chválu. Ach, 
a Sára by řekla: „Miláčku, je to už pětadvacet let, co bylo dáno zaslíbení, 
a teď je mi skoro sto.“ 

33 On by řekl: „Chvála Bohu, stejně ho budeme mít, protože to řekl 
Bůh, a tím je to vyřešeno.“ To je pravda. Znal Boží povahu, protože byl 
Božím přítelem. Věděl, jak ho má přijmout, protože věděl, že Jeho 
zaslíbení, bez ohledu na to, jak hloupě vypadají nebo jak jednoduše 
vypadají nebo jak nerozumně vypadají, jsou pravdivá, protože to řekl 
Bůh, a tím je to jednou provždy vyřešeno. 

34 Tak se dnes chová každé Abrahamovo semeno. Tak dnes jedná 
znovuzrozený křesťan. Nezáleží na tom, co říká svět, co říká věda, co 
říká to, ono nebo ono, Boží Slovo stojí nad tím vším. Oni se dívají na Jeho 
Slovo a na to, co řekl, že je pravda. Nezáleží na tom, jestli říkají, že svět 
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nemůže být spálen a mrtví… nebo, že jejich těla nemohou vstát 
z mrtvých. Bůh to řekl, a to je pravda; tím je to navždy vyřešeno. Bůh to 
řekl a my se držíme toho, co řekl. 

35 Tedy, oni uvěřili, že Jeho Slovo je pravda. Věřili tedy, že dodržuje 
svá zaslíbení. Shromáždili se tedy a čekali před branou. A město 
pokračovalo ve svých rituálních obřadech, nábožní ctitelé ve městě. 
Nevěřící se věnovali svým úkolům; nábožní lidé byli v chrámu a konali 
všechny své obřadní bohoslužby, protože oslavovali něco, co se stalo 
ještě v Egyptě. Věřící však byli ve střehu a vyhlíželi Jeho příchod. 

36 Ó, v tom městě bylo mnoho těch, kdo Ho milovali. Není pochyb 
o tom, že mnozí z nich věřili v příchod Mesiáše, ale neměli v sobě Božího 
Ducha, který by je k Němu přitahoval. Dnes jsou miliony lidí, kteří chodí 
do kostela a uctívají Ho, ale neznají Ho. A stejně jako tomu bylo tehdy, 
bude tomu tak i při Jeho příchodu; neuvidí Ho. 

37 V Jeruzalémě byly tisíce lidí, kteří pociťovali tato očekávání a to 
vzrušení; ale oni Ho nikdy neviděli. A smutné je povědět, že dnes, ačkoli 
se Písmo musí vyplnit, jsou miliony Američanů, kteří chodí do kostela 
pravidelně a věrně, ale nikdy Ho neuvidí, když přijde, protože nevěsta 
bude vychvácena. On přijde jako zloděj v noci. Uchvátí nevěstu pryč 
a ostatní Ho neuvidí. Přemýšlejte o tom: Miliony Američanů chodí do 
kostela na slavnostní bohoslužby, ale nikdy Ho, až přijde, neuvidí. 
Vyvolení, nevěsta, budou vychváceni stejně jako tehdy. 

38 Shromáždili se před branou, hovořili mezi sebou s naprostou 
jistotou, že přijde. Řekněme, že kolem procházel nějaký nevěřící: „Proč 
jste se, lidé, shromáždili tady venku? Proč nejste tam nahoře na 
bohoslužbě?“ 

„Máme něco v srdci. Čekáme na Mesiáše.“ 

Jan 4:24 

39 „Ach, vy bando náboženských fanatiků,“ mohlo by se jim říct. 
„Proč nejdete s ostatními?“ Něco na tom je, že když se muž nebo žena 
narodí z Božího Ducha, nejdou s ostatními. Jdou s Bohem, kam jde On. 
Uctívají s Jeho lidem. „Neboť Bůh je Duch a ti, kdo Ho uctívají, Ho musí 
uctívat v Duchu a v pravdě.“ 

Zachariáš 9:9; Matouš 21:5, 9; Lukáš 19:38 

40 A jak tak s dlouhým očekáváním čekali, po chvíli přijel přes 
kopec někdo na malém bílém mezku. Byl to předobraz Jeho druhého 
příchodu z nebe na bílém koni. Když přijížděl přes kopec na tomto 
malém oslíkovi, malém bílém oslíkovi, nikdo Mu nevěnoval pozornost. 
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Ale ti, kteří Ho hledali, sekali větve a vybíhali ven s výkřikem: „Hosanna 
synu Davidovu, který přichází ve jménu Hospodinově.“ Jejich srdce byla 
nadmíru vzrušená, protože Ho očekávali a všechna jejich očekávání se 
naplnila, protože věděli, že Písmo říkalo, že do Jeruzaléma vjede na 
mezku. A viděli Ho přijíždět. 

41 Zbytek města pokračoval ve svém vylévání vody, umývání nádob 
a obřadech. A když uslyšeli, že začíná ten velký hluk: „Hosanna, 
hosanna,“ a křičí z plných plic, ach, dovedu si představit, co ti lidé říkali: 
„Vy rušíte svým hlukem naši bohoslužbu.“ Myslíte, že je to zastavilo? 
Vždyť ten Kristus, kterého hledali, byl přímo u nich. Jak by je mohli 
zastavit? 

Lukáš 19:30 

42 A ve městě to vyvolalo velký rozruch. Lidé se začali ptát: „Kdo je 
to, že to všechno způsobil? Kdo je to? On si lidi, tu malou skupinku lidí, 
omotal kolem sebe. Kdo je to, kdo to způsobuje?“ Nemohli ho najít 
v žádné ze svých knih, měli… Nepocházel z žádného z jejich seminářů. 
Nepocházel z žádné jejich církve. Proto se ptali: „Kdo je to? Kdo 
způsobuje tento rozruch? Proč se ti lidé tak chovají?“ Nábožní lidé říkali: 
„Co ty lidi nutí křičet? Proč křičí: ‚Hosanna‘. Přimějte je, aby mlčeli.“ 

Lukáš 19:40 

43 On řekl: „Budou-li mlčet, kamení bude bez meškání křičet.“ 

44 Něco se muselo stát, protože živý Kristus byl mezi živým lidem. 
Něco se muselo stát. Příchod Ducha svatého v těchto posledních dnech 
způsobil mezi lidmi podobný rozruch. Příchod Ducha svatého v těchto 
posledních dnech vyvolal probuzení. Lid, který je povolán, oddělený lid. 
Lid, který je svobodný ve svém náboženství, který křičí a provolává slávu 
Bohu, který věří ve znamení a zázraky. Proč? Totéž, co bylo tehdy, je 
i teď. Žije v nich Duch živého Boha. Proto křičí. Proto nemohou mlčet. 

Jeremiáš 5:24; Joel 2:23, 28; Skutky 2:17 

45 A náboženský svět se na to dívá: „Co je to s těmi lidmi? Kdo je 
to? Co to způsobuje?“ Nebo bych mohl říct toto: „Co to je? Co je to, co 
to způsobuje?“ Kdyby si jen přečetli Písmo, zjistili by, že je to Duch 
Kristův, kterého Bůh zaslíbil: „V posledních dnech vyleji svého Ducha na 
každé tělo a přijde pozdní déšť, déšť Božího Ducha, který bude padat na 
lidi v posledních dnech.“ A řekl: „Bude také déšť pozdní a déšť raný 
v témže čase.“ 

46 Tedy, před několika lety sestoupil Duch svatý na lidi, věřící. 
A způsobil, že začali křičet a chválit Boha a že se oddělili od hříchu a od 
věcí světa a vyšli ven a stali se odděleným lidem. A Duch svatý na ně byl 
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vylit a oni mluvili jazyky a prorokovali a konali zázraky a znamení. Byl 
to pozdní déšť, který padal. 

Jeremiáš 5:24; Joel 2:23; Matouš 2:19; Lukáš 19:38 

47 A pak, všimli jste si, že to nenechal jen tak: Řekl: „S raným 
deštěm přijde i pozdní déšť.“ Všimli jste si, jaký byl ten první déšť? Byl 
to Jeho vlastní déšť, po něm přijde déšť apoštolů; a v těchto posledních 
dnech jak déšť apoštolů, tak déšť Pána Ježíše. To je to, co nutí lidi volat: 
„Hosanna tomu, který přichází ve jménu Páně.“ 

Matouš 21:9; Lukáš 19:38 

48 To je důvod, proč se dnešní lidé, náboženský svět, ptají: „Co je to 
za povyk? Proč tak hlasitě křičí? Co je nutí křičet? Jakým jazykem to 
mluví? O čem to všechno je?“ Svět se ptá: „Kdo to je?“ Ale svatí volají: 
„Hosanna tomu, který přichází ve jménu Páně.“ Je to Duch svatý, Duch 
Boží, vylitý na církev v posledních dnech, aby ukazoval znamení 
a zázraky. Církev to ví, je zrozena z Ducha. 

49 Podívejte se, jak to udělal. Přišel pozdní déšť a pak přišel raný 
déšť s pozdním deštěm, aby se potvrdilo, že ten pozdní déšť byl pravdivý. 
Lidé říkali: „Ti lidé jsou blázni. Přišli o rozum. Vždyť je to banda 
fanatiků.“ Totéž říkali o Něm. Spletli se ve svých názorech. Nevěděli, co 
mají dělat. Ale věděli, že se něco děje. 

50 Ale pozor. Když přišel v raném dešti, říkali, že je Belzebub, ďábel. 
Kolikrát jste slyšeli lidi říkat, že ten, kdo mluví jazyky, je z ďábla? 
Neslyšeli jste to? „Ti lidé jsou blázni, zvedají ruce a třesou se, mluví 
jazyky a křičí.“ Oni to prostě nechápou, toť vše. Písma se vyplňují. Tento 
velký příval, který teď přichází, jen připravuje církev na Něj, až přijede 
na bílém koni. Budou shromážděni spolu, na jednom místě, a tam přijde 
Pán Ježíš. 

51 Oni tomu nerozumí. Říkali: „S těmi lidmi není něco v pořádku. 
Jsou šílení.“ To je to, co o Něm říkali. Říkali: „Z jaké školy přišel? Do jaké 
denominace patří? Je farizej, saducej, herodián? Co je zač?“ Nepatřil 
k žádné z nich. Patřil Bohu, protože byl Boží syn. Duch svatý se 
neomezuje na žádnou denominaci, je od Boha. A je pro každého, kdo 
chce, ať přijde a svobodně přijímá Ducha života. Není omezen na nikoho 
z nás. Je to prostě něco, co se nám stalo. Co to dělá? V přípravě na 
vzkříšení, v přípravě na příchod Páně. Teď vidíte, jak se lidé 
shromažďují, jak církve odbourávají své malé rozdíly a všichni se 
scházejí, připravují se. Proč, jednoho z těchto jiter Ho uvidíme přicházet 
ve slávě. 

Izaiáš 6:9 

52 No, v těch dnech říkali: „Ten člověk, na Něm nic není. Nemůžeme 
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Ho najít ve svých knihách, nemůžeme Ho nikam zařadit do Písma.“ Bible 
totiž říká, že oni byli na Písmo zaslepeni. Nemohli to pochopit. Poté, co 
Ježíš udělal tolik zázraků, přesto mu nemohli uvěřit, protože Bible 
říkala, že… Izaiáš: „Mají uši a neslyší, mají oči a nevidí.“ Byli zaslepeni, 
bylo to před nimi skryto. Ale pak přišli a kritizovali ty, kteří to měli. 

53 Tito lidé jsou zvláštní, možná to nedokážou vysvětlit, ale mají to. 
To je to hlavní: mají To. Já nedokážu vysvětlit, jak ta světla hoří; nikdo 
jiný to nedokáže. Ale stejně tak to máme. Tak je to s Duchem svatým. 
Nemůžu vám říct, jak přichází; je prostě tady, to je všechno, co vím. A On 
dokazuje sám, že je tady. 

54 Jednou se mě někdo zeptal: „Odkud ti krkavci vzali chleba 
a maso?“ Smažené maso nebo čím to vůbec On krmil Eliáše. „Kde vzali 
krkavci to maso a krmili ho tři a půl roku?“ Nevím, možná to nevěděl ani 
Eliáš. Ale jediné, co věděl, bylo, že mu ho přinesli krkavci a on ho snědl. 
Žil díky tomu tři a půl roku. 

55 A tak je to s Duchem svatým. Nemohu vám říct, kde je, co dělá, 
ale jediné, co vím, že přichází a my Ho dostáváme a přijímáme a máme 
Ho a je to naše dědictví od Boha z Boží milosti. Je to Duch svatý a patří 
církvi. Bůh Ho dal církvi, aby ji vedl a řídil. Zvláštní církev, podivná pro 
tento svět, ale slavná v Božích očích. To je Jeho církev. 

Skutky 24:14 

56 Nedokázali to vysvětlit, nevěděli, proč to dělají. Říkali: „Jejich 
vůdce, kdo je to ten jejich vůdce? Je to falešný léčitel.“ No, není to 
přesně tak, jak je to dnes? Falešný léčitel. „A On je přítelem toho 
divokého, bláznivého muže bez oblečení, s kusem ovčí kůže omotaným 
kolem sebe, říkali mu Jan Křtitel. Byl to jeho přítel a s takovou partou se 
stýkal.“ Samozřejmě, proč ne? Díky Bohu za takovou partu. Jsem rád, že 
jsem jeden z nich. Rád říkám spolu se starým apoštolem Pavlem: „To, co 
svět nazývá kacířstvím, takovým způsobem uctívám Boha našich otců.“ 

57 Ó, oni na Něj čekali, a když přišel, poznali Ho. Znali Jeho povahu. 
A dnes církev, poté co přijala raný déšť… nebo přijala pozdní déšť, vylití 
Ducha svatého na církev… To bylo první, přijali Ducha svatého, pozdní 
déšť. Pak se raný déšť vrátil s pozdním deštěm, aby se s ním spojil 
a dokázal, že ten pozdní déšť byl správný. 

58 Nyní přišel Duch svatý do církve, aby dával znamení a rozlišoval. 
Proč víme, že je to správné? Protože je to tentýž Duch se stejným 
působením, se stejnými znameními, se stejnými zázraky, se stejnou 
mocí, se stejným vším, co bylo v prvotní církvi, je i v této církvi. 
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Rozlišování ducha, proroctví, jazyky, výklad, božské uzdravování, moc. 
Tedy, to bude vyžadovat znovuzrozenou církev, aby tomu uvěřila. 

59 Dnes je to ta samá církev, Duch svatý před časem sestoupil, 
někdy před třiceti, čtyřiceti lety tady v Americe. A letniční hnutí prošlo 
přes metodisty, baptisty, presbyteriány, všude. Vyvolal Boží vyvolené, dal 
je dohromady. Organizovali se a vznikaly malé skupinky, které se 
jmenovaly Sbory Boží, Církev Boží, Foursquare a všechny další. Ale 
přišla hodina, sláva Bohu, přišla ta hodina, naše malé rozdíly pominuly, 
církev se shromažďuje, Boží moc je na dosah. A Ježíš, náš Pán, je 
uprostřed nás, pohybuje se, ukazuje, raný i pozdní déšť, společně ho 
vylévá. Hanba opouští církve, které přicházejí, nekladou otázky, jen 
zvedají ruce a chválí Boha. 

Daniel 11:32 

60 Jednoho z těchto rán Ho uvidíme přijíždět na koni, ne přes kopec, 
ale přes velký bílý oblak tamhle ve slávě, na bílém koni, aby vzal Svou 
církev. Zatímco se svět bude stále ptát: „Kdo je to? Co je to? Co to má 
znamenat?“ 

„Ti, kdo znají svého Boha, budou v posledních dnech konat znamenité 
skutky.“ Jsme na konci času. 

61 Farizeové se ptali: „Kdo je to?“ Věděli, kdo to je. Dnes se ptají 
takto: Když vidíte, jak přichází a stojí ve shromáždění Duch svatý a dává 
člověku dost víry, aby tady mohl promluvit s jiným člověkem a řekl mu 
přesně všechno o jeho životě, co by to mohlo udělat? Co to mohlo 
způsobit? Nikdo to nedokázal, dokud nepřišel Ježíš, a od té doby už se 
to taky nikdy nestalo. Co to je? Raný déšť přichází do pozdního deště. 
A lidé, kteří tě nazývali bláznem… Někdy jste se možná museli držet 
zuby nehty, jak tomu říkáme, abyste se pokusili udržet toho, o čem jste 
věděli, že je správné. Teď se Duch svatý vrátil zpět a potvrdil raný déšť 
v tom pozdním dešti, aby dokázal, že to bylo Jeho dílo; oba padají 
společně. Amen. Ó, přál bych si, abyste viděli, že velké Boží hnutí, které 
tam začalo před čtyřiceti lety, když začal padat pozdní déšť, raný déšť, 
raná moc, která začala s Ježíšem Kristem, přišla do této církve 
a dokázala, že je to tentýž Ježíš Kristus. 

Matouš 21:9; Lukáš 19:38 

62 Pak se církev začne posouvat kupředu, shromažďovat se, 
všechno odbourávat a vycházet ven. Svět stále říká: „Kdo je to? Co je 
to?“ Otázkou není, co oni řekli. Otázka je na vás, co si myslíte, že to je? 
Kdo si myslíte, že to je? Označili byste to za Belzebuba? Řekli byste, že 
je to spiritista? Řekli byste, že je to věštec? Řekli byste, že je to nějaký 
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druh mentální telepatie? Nebo byste řekli: „Hosanna tomu, který 
přichází ve jménu Páně.“ Ten „On“ je Duch svatý, Duch svatý, Duch Boží, 
který přišel v moci a vzkříšení, aby dokázal, že Ježíš Kristus není mrtvý, 
ale že je živý a připravený vrátit se pro svou církev. Věříte tomu? 
Skloňme své hlavy. 

Židům 13:8 

63 Pane, tato slova jsou vskutku pravdivá. Věříme, že hodina 
příchodu je velmi blízko. Svět se chvěje; neví, co se děje. My však víme, 
že Ježíš je na cestě, a začínáme se shromažďovat u brány, u brány Boží 
moci. Ti, kdo věří v Boha, kdo se narodili z Jeho Ducha, kdo mají Ducha 
svatého, vědí, že Duch svatý je Duch Boží a že je stejný včera, dnes 
i navěky. On nemůže změnit svou přirozenost, protože je Bůh. 

64 A když Bůh vstoupí do lidí, přiměje je věřit v nemožné. Přináší to 
také stejný druh ovoce, jaké přinesl raný déšť, protože je to raný déšť 
smíšený s pozdním deštěm. A svět volá: „Kdo je to?“ nebo „Co je to?“ 
Nemají to ve svých knihách, nevěří v takový příchod Krista. Stále mají 
své obřady, chodí k sochám a žehnají se, myjí se a kropí vodou a nosí 
roucha. 

Židům 4:12; Židům 13:8 

65 Církev živého Boha se však uvnitř připravuje tím, že denně 
obnovuje svou víru v Ducha svatého. Duch svatý nyní přišel a v tomto 
pozdním dešti nás tam umístil a již potvrdil po celém světě mezi 
věřícími, že On je tentýž včera, dnes i navěky. On je ten samý Ježíš, jehož 
roucha se v raném dešti dotkla žena, a On se otočil a řekl jí, jaké má 
potíže, a ona byla uzdravena. Je to ten samý Ježíš, který řekl Petrovi, že 
se jmenuje Šimon a že mu bude říkat Petr a jak se jmenuje jeho otec. 
A řekl Natanaelovi, kde byl předtím, než se s ním setkal. Samařské ženě 
řekl, jaké jsou její hříchy. Rozhlédl se po obecenstvu a poznal myšlenky 
jejich srdce. A když velký svatý Pavel napsal: „Duch Boží je ostřejší než 
dvousečný meč, pronikající až do morku kostí, a rozeznává myšlenky 
srdce.“ 

1. Mojžíšova 18:13; Lukáš 17:28, 30 

66 Ježíš promluvil a řekl: „Jak tomu bylo za dnů Sodomy, tak bude 
při příchodu Syna člověka.“ Viděl toho Anděla, toho Muže, jak přichází 
v lidské podobě, jak jí a pije mléko, jak jí maso z telete, jak jí máslo, 
kukuřičné placky a jak tam sedí a ptá se Abrahama, kterého neznal, kde 
je jeho žena Sára? A ona se ve stanu zasmála a on řekl: „Proč se smála?“ 
Ježíš řekl, že to přijde znovu právě ve věku zničení Sodomy a Gomory. 

67 A jak moderní svět dole v Sodomě stále pochyboval a byl 
zmatený, zachránil se jen tak tak. Ale přesto, Pane Bože, vidíme, že 
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atomová moc, vodíkové síly leží v rukou nepřítele. Každou chvíli může 
být nebe v plamenech, jako tomu bylo za dnů Sodomy. Tady je ten pozdní 
déšť, který byl vylit nyní, čtyřicet let. Prošel mezi lidmi; do druhé 
generace, začíná to. Ta generace, první generace, povstala; druhá 
generace byla ta, která přešla do zaslíbené země. 

Izaiáš 59:19 

68 Otče Bože, smiluj se, Ty jsi poslal svého Ducha. Potvrdil jsi tato 
slova. Nyní vyléváš v pozdním dešti, v této druhé skupině, také déšť 
raný. A oni to vidí, věří tomu, přijímají to a volají: „Je to Duch svatý, který 
přichází ve jménu Pána Ježíše.“ Je to Duch svatý a my ho přijímáme, 
věříme mu a voláme: „Pane, bez ohledu na to, co říká svět, dej nám Ho 
víc, Pane. Ó, pozvedni prapor proti nepříteli pokaždé, když přichází jako 
povodeň.“ Je to Tvé zaslíbení. 

69 Otče, modlíme se dnes, abys potvrdil své Slovo v každém srdci, 
které tu je. Kéž odtud neodejde jediný člověk, kterému by to poselství 
uniklo. Prosíme o to v Ježíšově jménu. Amen. 

[Z publika zaznívá proroctví] Amen. 

Miluji Ho, (Uctívejme Ho nyní.) 
Miluji Ho, protože On první miloval mě 
a vykoupil spasení mé na Golgotě. 
 
Miluji Ho, (Teď se prostě uzavři na vše kolem, jen 
ty a On.) 
Miluji Ho, protože On první miloval mě 
a vykoupil spasení mé na Golgotě. 

70 Pane Bože, milujeme Tě, Pane. Mohli jsme být dnes ve světě, 
zmítaní, potlučení, celí zmatení a nevěděli bychom, co se děje. Ale ach, 
jak jsme šťastní, že dnes, dnes odpoledne víme, že naše jména jsou 
zapsána v nebi, že Duch Boží je s námi. Dokonce i vědecký svět pořídil 
snímek Jeho bytosti, velkého Ohnivého sloupu, který vedl syny Izraele. 
Máme ho uprostřed nás, na základě vědeckého důkazu. Máme ho ve 
svých srdcích díky Jeho milosti. A teď to vidíme a přemýšlíme, jestli je 
to ten správný Duch, jak by řekl svět. Pozorujeme Ho a vidíme, že dělá 
totéž, co raný déšť. I to, co dělal ten pozdní déšť. On dělá totéž, co dělal 
v Bibli. Pak víme, že je to Duch Kristův. Milujeme tě, Pane. V našich 
srdcích není ani stín pochybnosti; pokud ano, odejmi to, Otče. 

Matouš 14:27; Marek 6:50; Jan 6:20 

71 Pokud je tu dnes někdo, Pane, kdo se ještě netěšil z tohoto 



22. 11. 1959 San Jose CA 15 

společenství kolem Ducha svatého, kdo si není jistý, zda je v pořádku, 
kéž je to hodina, kdy k němu promluvíš. Promluv k nim, Pane. No, slova 
jsou slova, ale my víme, že Boží Slovo je pravdivé. Nyní učiň, aby Tvá 
slova dnes odpoledne mezi námi znovu ožila znameními a zázraky, aby 
všichni poznali a uvěřili, že ty jsi stále Božím Synem. A to, o čem mluví 
a přemýšlejí, co to je a kdo to je, ať to poznají. Kéž uslyší slova jako 
učedníci tehdy v noci na lodi, když si mysleli, že je to strašidelné, že po 
vodě chodí nějaký duch. Řekl: „Nebojte se, to jsem já, buďte dobré 
mysli.“ 

72 A pak, Pane, kéž každý zbloudilý člověk zde přivítá Spasitele na 
svém malém člunu, na kterém pluje po té slavné pouti životem. Dej, 
Otče, aby je mohl vzít do země, kde není smrt, nemoc, smutek, stáří ani 
nic pomíjejícího; tam bude všechno dokonalé. Kéž Kristus přijde do 
každého nespaseného srdce a je od této hodiny Jeho kormidelníkem 
a průvodcem. Prosíme v Ježíšově jménu. Amen. 

73 Nyní byly rozdány modlitební lístky B, B-1 až 100. Kde jsme 
začali minule? Ví to někdo? 1, minule jsme začínali na 1, takže to 
můžeme začít v jiném místě. Začneme na 25. Dobře, 25, kdo má B-25? 
Zvedněte ruku. Modlitební karta B-25. Má ji někdo? Kde? 25, 26? Kdo 
má 26? 27? Zvedněte ruku, pokud můžete vstát. 27, 28? 28, kdo má 
kartu B-28, 29, 30? 30, 30, 31? 32? 32, neviděl jsem vaši ruku. Prosím, 
zvedněte rychle ruku, ať neztrácíme moc času. Chceme, abyste se co 
nejdříve vrátili domů, abychom mohli jít večer do modlitebny. 32, 33, 34, 
35, 36, 37, 38, 39, 40? 40? 41, 2, 3, 4, 5. Kolik místa máte tam dole? 
Nevíme, jak daleko se to dostane; nevíme. 46, 47, 48, 49, 50. Nezáleží 
jen na tom, kolik jich tam je; jde o to, abyste se prostě zaměřili na Krista. 

74 Kolik z vás tu bylo včera večer? Rád bych viděl vaše ruce. Včera 
večer jsme neměli ani modlitební lístky. Teď už je nepotřebujeme. Ó, On 
je tady. Jsem tak rád. Kolik z vás nemá modlitební lístek? Zvedněte ruku. 
Dobře, podívejte se sem a věřte. Věřte celým svým srdcem a uvidíte, 
jestli to Bůh neuskuteční. 

75 Paní, která tam sedí, tak trochu silnější postavy, zvedla jste ruku, 
že ano, paní? Dobře. Věříte, že jsem Jeho prorok, Jeho služebník, Jeho 
svědek? Věříte, že tato služba není jen tak úplně obyčejná, že je to služba 
poslaná od Boha, aby varovala v těchto dnech národy? Věříte tomu 
celým svým srdcem? Máte potíže se žlázami, to je váš problém. Protože 
někdo řekne: „Ano, vypadá velká.“ Mohl bych vám však říct toto: Jste 
také kazatelka, žena kazatelka. Věříte teď celým svým srdcem? Jděte 
domů, věřte celým svým srdcem, vaše potíže se žlázami jsou pryč, vidíte, 
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rozumíte? Jen věřte v Boha. Nepochybujte. Jen věřte, věřte, že to, co 
Bůh říká, je pravda. To je vše, co po vás chci, abyste měli víru v Boha. 

Marek 9:23; 1. Korintským 12:8, 9 

76 „Můžeš-li věřit.“ Podívejte, než tady vůbec začne modlitební 
řada… Když Duch svatý… Když vy, lidé jako vy, jste tady, neuvědomujete 
si, jakou příležitost jste právě teď dostali; jsem si jistý, že ne. Kdybyste 
jen věděli, každý z těch devíti duchovních darů by mohl být v této chvíli 
umístěn přímo do církve. Proč, děly by se věci, byly by tu další Letnice, 
vidíte. K tomu slouží tato probuzení. To je to, co přichází ve větších 
a větších darech. Protože to má lidi rychle probudit. Začíná to, když 
vidíte, jak se sloužící scházejí. Shromažďují se před branou. 
Nezapomeňte na to poselství, protože Duch svatý to poselství potvrzuje. 
Pamatujte na to poselství, a pak se Bůh postará o zbytek. 

77 Dobře, snaží se seřadit lidi. Někteří z vás ostatních se modlí, 
prostě začněte věřit a z celého srdce říkejte: „Pane, nyní věřím. Teď 
věřím celým svým srdcem.“ 

78 Tady sedí dva muži a dívají se na mě, přímo tady vzadu. Jeden se 
díval na stranu; měl porozumění pro modlitební řadu. Druhý se díval 
takhle nahoru se zavřenýma očima a modlil se. Ano, pane. Vaše potíže 
s prostatou jsou pryč, pane. Vy, který jste před chvílí zvedl ruku, protože 
věříte. Položte ruce na toho muže, který sedí vedle vás, na toho staršího 
muže. Má potíže s dutinami, které ho trápí. Je to tak, pane? Pokud je to 
tak, zvedněte ruku. Teď jděte oba domů a buďte uzdraveni od svých 
potíží, ve jménu Ježíše Krista. 

Jeremiáš 5:24; Joel 2:23 

79 Pokud to není… Co to je? Je to raný déšť, který přichází do 
letničního hnutí jako pozdní déšť. Obojí se vylije společně v posledních 
dnech. Bůh řekl, že to udělá ve stejném měsíci. Amen. Písma se musí 
naplnit. 

80 Nepotřebujeme modlitební lístky, potřebujeme víru, že? Všichni, 
kdo jsou v této modlitební řadě, zvedněte ruce, že jsme si cizí, že vás 
nikoho neznám, zvedněte ruce, nic o vás nevím, žádné vaše potíže. A co 
vás? Dobře. Kolik z vás v publiku ví, že o vás nic nevím? Zvedněte ruce. 

81 Sedí tam malá paní s kyticí a má potíže se střevy. Už se nemusíš 
trápit, sestro. Tvá víra tě právě uzdravila. Postav se a přijmi své 
uzdravení. Ano, ty, která máváš rukou. Přesně tak. Přímo tady, sedíš 
vpravo, máš na sobě malý hnědý kabátek. Zvedni se, postav se, aby lidé 
věděli, kde jsi. Trpěla jsi těmi střevními potížemi, něco jako zánět 
tlustého střeva, ale už tě to opustilo. Ježíš Kristus tě uzdravil. Amen. 
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Pokud můžeš věřit. Věřte v Boha. Ach, co by se mohlo stát? 

82 Ta malá paní, která sedí tady, drží v ruce modlitební lístek, sedí 
tady vzadu a dívá se tím směrem. Ano. Věříte mi z celého srdce? Už 
nemusíte ten modlitební lístek použít. Vraťte ho do peněženky, nechte si 
ho na památku; artritida vás stejně opustila. 

83 To nadchlo muže sedícího za ní. Trápí ho kašel. To je pravda, že 
ano, pane? Zvedněte ruku. I vás už to opustilo; teď můžete jít domů a být 
zdráv. Amen. 

84 Pokud můžete věřit. I ta žena, která tam leží na lůžku, vím, co jí 
je. Já ji nemohu uzdravit. Ale vy máte ještě šanci. Rakovina vás zabíjí. 
Ale když budete z celého svého srdce věřit… nad vámi je temný stín, 
opustí vás a vy se budete moci vrátit domů a mít se dobře. Neznám vás… 
Máte modlitební lístek? Máte? Nebudete ho muset použít, pokud budete 
věřit celým svým srdcem. Umřete, když tam budete ležet, a tak bych 
vzal Krista jako svého lékaře a odešel bych. Svěřte svou víru do rukou 
Božích, protože doktoři se vás vzdali. Přesně tak, jdi domů. 

85 Vzdejme Bohu chválu, všichni vzdejte Bohu… Ona půjde domů 
s vírou v Pána Ježíše Krista a přijímá své uzdravení. Bůh vám žehnej. 
Cítíte se už lépe? Zamávejte rukou, jestli se cítíte lépe. Tady je, je… Pán 
Bůh vykonal práci, vstává a jde domů. Zazpívejme Bohu píseň, když 
kolem procházíte. „Budu Ho oslavovat, budu Ho oslavovat.“ 

Budu Ho oslavovat, budu Ho oslavovat, 
(Zvedněte k Němu ruce.) oslavovat Beránka 
zabitého za hříšníky. Vzdejte Mu slávu, všichni 
lidé, 
protože Jeho krev smyla každou skvrnu. 

Cítíte Jeho přítomnost? Chvalme ho nyní. 

Budu Ho oslavovat, (Oslavujte Ho.) budu Ho 
oslavovat, oslavovat Beránka zabitého za 
hříšníky 
Vzdejte Mu slávu, všichni lidé, 
protože Jeho krev může smýt každou skvrnu. 

86 Můžete se posadit. Ó! Už chápete, proč se shromažďujeme 
u brány? Podívejte se na tu ubohou zmrzačenou ženu upoutanou na 
invalidním vozíku, která tu včera večer seděla. Duch svatý jí přikázal, 
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aby odtamtud vstala. Ta zmrzačená žena vstala a vyšla z budovy zdravá. 

Marek 9:23 

87 Ležela tam umírající žena, dal jí vybrat. Tamhle jde s rukama nad 
hlavou, lékař už to s ní vzdal a ona si zpívá: „Budu Ho oslavovat, Budu 
Ho oslavovat, oslavovat Beránka zabitého za hříšníky.“ Podívejte se, jak 
Duch svatý působí. „Můžeš-li věřit, všechno je možné.“ [Prázdné místo 
na pásku.] On je tady. Tady jsou ti, kteří odnášejí lůžko a nosítka 
a vracejí je tam, kam patří. Ona vyšla ven a kráčí pod mocí Ducha 
svatého, pod Jeho dohledem a pod Jeho slovy, Ducha živého Boha. Vidíte, 
nepotřebujete modlitební lístky, potřebujete víru. Amen a amen. 

88 Dobře. Co si o tom myslíš, sestro? Věříš tomu celým svým 
srdcem? Věříš, že je to Duch živého Boha? Věříš, že On přichází a dělá 
tyto věci, aby potvrdil své Slovo, to, o čem jsem právě kázal? Věříš, že 
mi Bůh může říct, v čem tkví tvůj problém? Neznám tě, ty to víš, o nic 
víc, než jsem znal ty lidi tam. Jsi jen žena, která někde dostala modlitební 
lístek, od kterého jsme začali vyvolávat, a náhodou jsi první na pódiu. 

89 Je to tentýž Kristus? Věříte, že raný déšť teď vešel do tohoto 
pozdního deště, jak to Bůh řekl a smísil ho dohromady; způsobil emoce 
mezi lidmi? Okolní náboženský svět volá: „Kdo je to? Co je to?“ Ale my 
víme, co to je. Vidíme, jakou to má přirozenost. Vidíme, co to dělá. Nyní 
se podívejte, zda je to Duch Kristův. Pokud je to Duch Kristův, bude to 
jako ta žena stojící u studny, muž a žena. No, nebude to… Nebudeme to 
vy a já, to ne, ale Duch Jeho je zde a musí použít mé rty, protože Jeho 
tělo sedí po pravici Boží ve Slávě. Jeho Duch je zde. A jestliže se pak můj 
duch stane Jeho Duchem a můj duch se dokáže darem odsunout z cesty, 
prostě se odsunout do pozadí skrze ten dar, pak Jeho Duch promluví. Je 
to tak? 

90 Chcete, abych se za vás modlil kvůli artritidě, kterou máte 
v prstech. To je pravda. Přesně tak. Řeknu vám ještě něco, abyste 
věděla, že jsem Jeho služebník. Modlíte se za někoho jiného, máte na 
srdci někoho jiného. A ten člověk je ve vážném stavu, má rakovinu. Ta 
rakovina je v ledvině. A žije ve městě, které se jmenuje Sacramento. Vy 
jste z Oaklandu. Jmenujete se slečna Belcherová. Jděte domů a uzdravte 
se ve jménu Ježíše Krista. 

Marek 9:23 

91 Věříte v Pána Ježíše Krista celým svým srdcem? To dělá Jeho 
Duch. „Můžeš-li věřit, všechno je možné.“ 

Marek 9:23 

92 Jak se ti daří? Pro tebe jsem cizí, ale pro Něj ne. Oba Ho známe, 
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protože jsi křesťanka, sestra. Kdybych ti mohl pomoct a neudělal to, byl 
bych zlý. Ale nemohu to udělat jinak, než že se odevzdám do vůle Boží 
a nechám Ho mluvit, uvidíme, co řekne. Máš alergii. Křeče ve střevech, 
v tlustém střevu, řekl lékař. To je pravda. To jsou tvé potíže. Věříš celým 
svým srdcem? „Když dokážeš věřit, všechno je možné.“ Slečno 
Andrewsová, to je pravda, a vy jste z Oaklandu. Teď jděte domů; je po 
všem. Ježíš Kristus vás uzdravuje. 

Matouš 12:24; Marek 3:22; Lukáš 11:15 

93 Mohl bych to já udělat? Ne, to bych určitě nedokázal, je to Duch 
Boží. No, to je důvod, proč svět říká: „Co to je? To je ďábel.“ To o Něm 
říkali. „Je to Belzebub, je to věštec.“ Ale ti, kdo Ho znají, volají: 
„Hosanna, hosanna, Pán přichází, Duch svatý vydává svědectví o Jeho 
příchodu tím, že dává raný déšť do pozdního deště, čemuž věříme.“ 
Amen. 

94 Stojíte tu kvůli někomu jinému, je to váš manžel. Je celý nervózní 
a rozrušený. Věříte? Vezměte ten kapesník a položte ho na něj, a to ho 
opustí. Teď věřte a o ničem nepochybujte; dostanete, co jste řekla. 
Amen. 

Věříte celým svým srdcem? 

95 Jak se vám daří, pane? My se neznáme, Bůh nás zná oba. Věříte, 
že mi Bůh může zjevit, co vás trápí, když se mu podřídím? Pak to bude 
dokonalé; On promluví. Přijal byste, co by řekl? Věříte tomu. Jste tu kvůli 
své ruce, svému lokti a paži. Měl jste… při autonehodě, zranil jste si ji. 
Uvažují o operaci. Ale vy jste přišel prosit Boha, aby vás uzdravil. To je 
pravda, že? Dobře, věřte Mu a uzdravíte se a nebudete muset 
podstoupit operaci, ve jménu Pána Ježíše. 

Věříte? Všichni věří? 

96 Jak se vám daří, pane? Já vás neznám, ale Bůh vás zná. Máte 
onemocnění svalů a kostí; je to artritida a revmatismus tak trochu 
smíšené dohromady. To je pravda. Jste kazatel. Jste z Oaklandu. Vraťte 
se a buďte zdravý, Ježíš Kristus vás uzdravuje. 

97 Věřte v Boha, věřte. Nemusíme chodit dál. Nevěříte tomu 
z celého svého srdce? Nyní je ta hodina, nyní je ten příhodný čas. Zadrž 
na chvíli modlitební řadu, Billy. Zadržte modlitební řadu. 

98 Hříšníku, co si o tom myslíš? Co si myslíš, odpadlíku? Není to tvůj 
čas? Nevidíš, že Písmo to přesně potvrzuje? Raný déšť, ten první, když 
On byl tu, sestoupil do této skupiny, o které si lidé myslí, že je šílená. 
A potvrzuje se, že v těchto posledních letech se vylil pozdní déšť 
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a vytvořil tuto velkou církev plného Evangelia. Raný déšť se přesunul 
přímo do něj, jak to Bůh řekl, a oba budou ve stejném měsíci. Tady to 
máme. Raný déšť s pozdním deštěm. 

99 Je to pacientka? Je to jedna z… Dobře. Paní, neznáme se, ale Bůh 
nás zná oba. Zná někdo tuto ženu? Zná ji někdo? No, ano, vidím, jak se 
zvedají ruce; znáte ji. Dobře, ať je to známo. Vy ostatní hříšníci to teď 
sledujte a myslete na to, že právě to, co mluví k vašemu srdci a říká vám, 
že byste měli činit pokání, je totéž, co řekne této ženě, proč sem přišla. 
Může to být hříšnice, může to být odpadlice, může to být nemocná žena, 
může mít finanční potřeby, může se jí jednat o někoho jiného; nevím. 
Bůh to ví. Ale pokud to On zjeví, přijmete to a uvěříte, že je to Boží Syn, 
že je tu Jeho Duch? Nejsem to já, je to On. Nejste to vy; je to On. Je to 
On, kdo mluví k vašemu srdci. 

100 Vaše potíže jsou ve vaší hlavě; máte potíže se svou hlavou. Jste 
manželka sloužícího. Váš manžel je kazatel. Jmenuje se Benson, Beson, 
B-e-s-o-n. Na tom muži je něco zvláštního. Nedávno večer tu byl 
uzdraven. To je pravda. To je naprostá pravda. Vidím ho stát… Dobře, 
jděte domů. Bůh vám žehnej, můžete být zdravá. 

101 Věřte v Pána Ježíše. Věříte mu? Pojď, hříšníku, dovol mi, abych se 
tě na chvíli na něco zeptal. Co takhle, příteli hříšníku, přijít sem. On 
mluví k tvému srdci; pojď se sem na chvíli postavit, ano? Začni hrát 
nápěv melodie „Téměř přesvědčen“. Kolik toho On ještě může udělat? 
Téměř přesvědčen, abych teď věřil. Nedopusťte, aby se objevilo nějaké 
velké fantazírování, Duch svatý je tady. Pojďme to teď zazpívat a vy, 
přátelé hříšníci, pojďte sem, dovolte, abych se za vás pomodlil. Duch 
svatý ke mně promlouvá: „Volej k oltáři. Někdo chce právě teď přijít.“ 
Dobrá, zpívejme a pojďte teď, pojďte hned. 

„Téměř přesvědčen,“ (Pojď, sestro, pojď hned 
sem.) abych teď (Tato krásná malá španělská 
dívka přichází.) … věřil. 
„Téměř…“ 

102 No tak, pohni se z místa a pojď sem nahoru. Odpadlíku, hříšníku 
bez Boha, bez Krista, bez naděje, v přítomnosti Ducha svatého, proč teď 
nepřijdeš? Správně, drahá sestro, pojď, zaujmi své místo. 

Zdá se, jako by nějaká duše říkala: „Jdi, Duchu, 
(Bůh ti žehnej, sestro. Pojď. Bůh ti žehnej, bratře; 
pojď hned.) … svou cestou; zavolám Tě, až bude 
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vhodnější den.“ (Jaký jiný příhodný den bys 
našel?) 
 

103 Pan Max Baer možná slyšel ten zpěv, doufám a věřím, že ten 
člověk byl zachráněn a šel k Ježíši. Ale v okamžiku ve svém hotelovém 
pokoji, velký silák, známý, populární, právě dělal rozhodčího na zápase 
ve Phoenixu; nikdy tehdy nepomyslel na smrt, mladý muž, ještě 
padesátník, silný, sportovec, vyvolený národa. Ale ve vteřině mu praskla 
žíla v srdci, bolest mu projela hrudí a on vykřikl: „Bože, už jdu.“ A tu 
vyšel na setkání s Bohem. Takový může být váš osud, možná ne takovým 
způsobem, ale nějakým způsobem se s Ním setkat musíte. 
Nepromarněte čas, kdy je tu Duch svatý, který volá, jako je tomu teď. 
Nepřijdeš teď, když budeme ještě jednou zpívat? 

104 Ty, který jsi celý rozrušený, nevíš, jestli jsi křesťan, nebo ne, 
neriskuj to, příteli. Ty, který jsi nikdy nepřijal velké poselství Ducha 
svatého a nebyl jsi naplněn Jeho mocí, nikdy jsi to neudělal, neriskuj to, 
příteli. Říkáte: „Až bude vhodnější den.“ Co kdyby to řekl pan Baer? 
Rozumíte, musíte o tom teď přemýšlet, myslet to vážně. Teď je ta 
správná hodina. Kdo je to? O co jde? 

105 Co když to vydá stejný počet jako Ježíš, když byl zde na zemi. 
Nikdo to nedokáže vysvětlit. Nemůžeme to vysvětlit. Já to nedokážu 
vysvětlit, nevím o tom nic víc, než že to říká Písmo. A tady to je. O čem 
to mluví? O blízkém příchodu Pána Ježíše. Pojď, nepřijdeš teď, když 
budeme znovu zpívat? 

„Téměř přesvědčen,“ abych teď věřil; 
„Téměř přesvědčen,“ abych Krista přijal; 
Zdá se, jako by nějaká duše říkala: 
„Jdi, Duchu, jdi si svou cestou, 
zavolám Tě, až bude vhodnější den.“ 

106 Skloňme na chvíli hlavy. [Bratr Branham si začíná 
broukat. – pozn. vyd.] Je tu někdo, kdo nezná Krista a nemá odvahu přijít 
nahoru? Zvedněte ruce; jsem si jistý, že někde ano. Bůh žehnej muži tam 
vzadu, který zvedl ruku. Ještě někdo? Bůh vám žehnej, mladý muži. Ještě 
někdo? Bůh vám žehnej tady, mladý muži. Ó, nenechte se takhle zadržet 
satanem, drahý bratře, drahá sestro. Věřte mi jako Jeho služebníkovi. 
Věřte mi, protože moje slova nejsou moje, mluvím Jeho slova. Dokazuje 
to tady, že zná věci, o kterých já nic nevím; je to On. Přesvědčuji vás 
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v Kristově jménu, abyste se dnes odpoledne smířili s Kristem. Pojď, 
nechceš to udělat hned teď? Prostě v Něho uvěřte celým svým srdcem 
a přijměte Ho. Zatímco pomocníci sem přicházejí s těmito lidmi, 
nechtěli byste právě teď jít s nimi, zatímco my budeme mít hlavy 
skloněné? Čtyři, pět nebo šest lidí zvedlo ruce. Nechtěli byste přijít 
právě teď, zatímco budeme pomalu zpívat? 

„Téměř přesvědčen…“ 

107 Ty, který toužíš po Duchu svatém, nepřijdeš? Ty, kdo toužíš po 
křtu Duchem svatým, nepřijdeš také s nimi? 

„Téměř…“ 

108 Ta paní má potíže, už je to všechno pryč. Tvé ženské potíže už 
jsou pryč, můžeš jít domů a být zdravá. Vy ostatní dole v té modlitební 
řadě, prostě věřte celým svým srdcem, teď už je po všem. Duch svatý 
vás uzdravuje. Jděte a věřte tomu. Pojďte teď. 

Jako by nějaká duše říkala: „Jdi, Duchu, 
jdi si svou cestou, 
zavolám Tě, až bude vhodnější den.“ 

109 Velmi slavnostní chvíle. Nevím, proč mě Duch svatý stále nutí to 
zpívat. Někde ještě musí něco být. Možná, že by to mohlo být tohle? 
Nevím. Jsi křesťan. Mohl by někdo právě dostávat poslední pozvání? To 
by mohlo být ono, že? Pokud ano, ne… Tak to neodkládej, bratře, sestro, 
může to být naposledy. Pojď, nechceš právě teď, když ještě jednou 
zpíváme? Ještě jednou, pak se budu cítit svobodně, abych skončil 
a modlil se. 

„Téměř přesvědčen“, žně pominuly! 

Bůh ti žehnej, mladá dámo. Viděla jsi, jak se na tebe dívám. Věděl jsem, 
že jsi to ty; takže nadešel tvůj čas. 

… konečně přichází! 

„Téměř“ nemůže pomoci; „téměř“ znamená jen 
selhání! 
Smutný, smutný, ten hořký nářek: „Téměř ‒ ale 
ztracený!“ 
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1. Mojžíšova 3:19; Přísloví 28:13; Jan 5:24; Jan 6:37, 44 

110 Náš nebeský Otče, jsme vděčni, Pane, za tyto Tvé děti, které tu 
stojí kajícně s hlavami skloněnými k prachu, odkud byly vzaty. A jednoho 
dne se do prachu vrátí, neboť je psáno: „Prach jsi, v prach se obrátíš.“ 
A nyní, Otče Bože, jsme vskutku šťastni, že poselství zrodilo tento lid. Je 
psáno a náš Pán Ježíš řekl: „Nikdo nemůže přijít ke mně, pokud ho 
nejdřív nepřitáhne můj Otec.“ Pak víme, že velký Duch svatý tyto lidi 
přesvědčil o jejich proviněních a oni přišli na pozvání Ducha svatého. 
A pak je také řečeno: „Kdo přichází ke mně, toho v žádném případě 
nevyženu. Dám mu život věčný a vzkřísím ho v posledních dnech.“ Víme, 
že je to v dosahu těchto lidí, kteří tu dnes stojí a činí pokání. Přicházejí 
veřejně před toto obecenstvo, aby vyznali, že zhřešili a udělali něco 
špatného. A v Tvém Slově je psáno: „Kdo vyzná své hříchy, dojde 
milosrdenství. Kdo své hříchy zakrývá, tomu se nepovede dobře.“ A také 
je opět napsáno: „Kdo slyší má slova…“ Slyšeli je ze rtů, viděli je v akci. 
„Kdo slyší má slova a věří v Toho, který mě poslal, má život věčný 
a nepřijde na soud, ale přešel ze smrti do života.“ 

Matouš 5:6 

111 Jako Tvůj služebník stojím nyní mezi živými a mrtvými a prosím 
Tě, Pane, abys odpustil hříchy těchto dětí, které přišly na výzvu Ducha 
svatého, které sem přišly svědčit, že jsou na omylu, a prosí o milost. Ty 
je v žádném případě neodmítneš. Přijmeš je, všechny, tyto mladé ženy, 
mladé muže, starší, ať jsou jacíkoli, přijmeš je, protože jsi je povolal. 
„Blaze těm, kdo hladoví a žízní po spravedlnosti, neboť oni budou 
nasyceni.“ Slíbil jsi to, Pane. A já Ti za ně nyní děkuji a odevzdávám je 
do Tvých rukou jako trofeje Tvé milosti. Kéž je chráníš, Ježíši, když jdou 
do pokoje pokleknout a děkovat Ti za spasení své duše. Přijímám to pro 
ně, Otče, když přicházejí s vírou, že jsi jim odpustil, protože litovali 
svých hříchů. 

112 Nyní je naplň Duchem svatým, dokud jsou v této místnosti. Dej 
jim sílu a postav je k bráně, kde vyhlížíme příchod onoho radostného 
dne tisíciletí, kdy náš požehnaný Pán přijde a odvede si svou čekající 
nevěstu. Očekáváme na to, Pane. Kéž jsou do té skupiny započteni. Ve 
jménu Ježíše Krista. Amen. 

113 Teď jděte s námi a s pomocníky přímo sem do místnosti, kde se 
s vámi za pár minut setkáme, přímo sem dozadu. A vy, kteří chcete křest 
Duchem svatým, přijďte v tuto chvíli, abyste přijali Ducha svatého. Jste 
tady, a pokud si to přejete, právě teď je ten úžasný čas, kdy vás zkušení 
lidé budou moci nasměrovat k přijetí Ducha svatého. 

114 Kolik lidí Ho miluje, zvedněte ruku. Ó, jak Ho miluji, jak Ho 
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vyvyšuji, Ty nedostižný Kriste, Ty Synu Boží milosti. Jak Ho obdivuji, jak 
Ho miluji. Mně, ubohému ztracenému hříšníkovi, se dostalo výsady přijít 
do shromáždění nejsvětějších Božích svatých a uctívat a kázat jim. 
Postavme se teď a přitom zpívejme. 

„Budu Ho oslavovat, budu Ho oslavovat, 
oslavovat Pána zabitého za hříšníky, 
vzdejte Mu slávu všichni lidé, 
protože Jeho krev smyla každou skvrnu.“ 

Pamatujte na bohoslužby všude dnes večer. 

Budu Ho oslavovat, (Zpívejte to všichni.) 
Budu Ho oslavovat, oslavovat Beránka zabitého 
za hříšníky… 


